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Protokół nr 115/2008 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 10.10.2008 r. 
 
 

 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 
Porządek posiedzenia:  

 
1) Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały 

nr 119/08 Zarządu Powiatu Lęborskiego z dnia 17 kwietnia 2008 roku             
w sprawie określenia wysokości środków finansowych Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2008 

roku- Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław 
Korda. 

2) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
3) Sprawy różne. 
4) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu nr 113/2008 z dnia 

26.09.2008r. 
 
Ad 1) 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda 
przedstawił: 

 
1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały 

nr 119/08 Zarządu Powiatu Lęborskiego z dnia 17 kwietnia 2008 roku            

w sprawie określenia wysokości środków finansowych Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2008 

roku. Kierownik poinformował, iż Powiatowa Społeczna Rada do Spraw 
Osób Niepełnosprawnych pozytywnie odniosła do zmian propozycji 
podziału środków finansowych przedstawionych w załączniku numer 1 do 

niniejszego protokołu. 
Zarząd przyjął propozycje przedstawione przez kierownika PCPR- u, 

natomiast do podjęcia uchwały powróci po uzyskaniu pozytywnej opinii 
Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej. 
/5 głosów za/ 

 
Ad 2) 
Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 
1) wniosek p. Stanisława Walkowiaka o zmniejszenie czynszu dzierżawnego 

za nieruchomość położoną w Łebie przy ul. Wojska Polskiego- załącznik 
numer 2. Kierownik poinformował, iż nie można zmniejszyć czynszu, gdyż 

zgodnie z § 5 pkt. 5 umowy zawartej w dniu 27.04.2007 r. Zarząd Powiatu 
Lęborskiego może wyrazić zgodę na refundację poniesionych nakładów 
związanych z przebudową, rozbudową i nadbudową dzierżawionego 

obiektu. Bieżącej konserwacji i remontów obiektu ( a czym jest mowa we 
wniosku) dzierżawca zobowiązany jest dokonać na własny koszt ( par. 5 
pkt.3) . 
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Zarząd przyjął informację. 
Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił: 
 

1) prośbę Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 p. Marka 
Białego o przyznanie dodatkowych środków na przeprowadzenie prac 
remontowych pod pomieszczeniem szkolnej biblioteki. Szkoła może 

przeznaczyć na ten cel kwotę 5.708 zł, którą uzyskała w wyniku wynajmu 
pomieszczeń szkolnych. Wartość kosztorysowa prac remontowych opiewa 

na kwotę 11.850,34 zł. 
Zarząd wyraził zgodę na dofinansowanie prac remontowych pod 
pomieszczeniem szkolnej biblioteki w kwocie 6.143 zł. 

/5 głosów za/ 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 

 

1) harmonogram i preliminarz finansowy realizacji zadań w zakresie 
krzewienia kultury fizycznej i sportu w powiecie lęborskim w 2009 roku             
- załącznik numer 3. Zauważono, iż wzrost kosztów realizacji zadań 

względem roku 2008 stanowi 6,6 %. 
Uznano, iż wymieniony harmonogram i preliminarz finansowy będzie 

stanowił materiał do analizy budżetu na 2009 rok. 
 

2) sprawę dotyczącą założenia strony portalu sportowego w powiecie 

lęborskim. Oferta firmy MiroArt ze Słupska stanowi załącznik numer 4. 
Stronę ma prowadzić informatyk zatrudniony w Starostwie. Zarząd przyjął 

informację i poprosił o rozeznanie innych ofert. Wybór najkorzystniejszej 
oferty nastąpi w możliwie najszybszym czasie, tak aby jeszcze w roku 
bieżącym uruchomić stronę.  

 
3) pismo Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej p. Zofii Biskupskiej                     

- Lisieckiej dot. planu zadań powiatowej biblioteki publicznej dla powiatu 
lęborskiego na rok 2009. Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej podała, 
iż ogółem koszty realizacji zadań biblioteki powiatowej na rok 2009 

wynoszą 56.540 zł.  
Wolą Zarządu jest aby na rok 2009 przeznaczyć te sama kwotę co               

w roku poprzednim ( tj. 15.000 zł) zwiększoną o wskaźnik inflacji.                    
W związku z tym należy podjąć rozmowy z Dyrektorem Miejskiej Biblioteki 
Publicznej celem wytypowania zadań na tę kwotę. 

 
4) przyjęcie propozycji zadań priorytetowych na 2009 rok w sprawie 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami. 

Zarząd po zapoznaniu się z propozycjami przedstawionymi przez 
Wydział postanowił: 

– zwiększyć kwotę na realizację zadania z zakresu kultury, sztuki, 
ochrony dóbr kultury i tradycji z 18.700 zł na 20.000 zł, 

– w zakresie zadań upowszechnianie kultury fizycznej i sportu sprawdzić 

czy istnieje konieczność podziału środków finansowych na 
stowarzyszenia i fundacje, 

– wykreślić z zakresu zadań zdrowia i polityki społecznej realizację zadań 
pt. „wspieranie na terenie powiatu lęborskiego realizacji programów 
profilaktyczno-edukacyjnych w zakresie uzależnień w szkołach 
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ponadgimnazjalnych oraz wspieranie działalności informacyjnej  
 i edukacyjnej w zakresie przeciwdziałania narkomanii w szkołach 
ponadgimnazjalnych powiatu lęborskiego” gdyż te zadania mogą być 

realizowane poprzez Wydział Edukacji i Spraw Społecznych, 
– odnośnie zakresu zadań dot. działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych, pomocy społecznej, w tym pomocy rodzinom                   

i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywanie szans tych 
rodzin i osób pozostawić realizację zadań taką jaka była w roku 2008, 

– zwiększyć kwotę na realizację zadania z zakresu ratownictwa i ochrony 
ludności z kwoty 5.500 zł na 6.000 zł, 

– w zakresie zadań dot. działania na rzecz integracji europejskiej oraz 

rozwijania kontaktów i współpracy między społeczeństwami zamienić  
z „innych źródeł zewnętrznych” na „z innych poza samorządowych 

źródeł zewnętrznych” przy dofinansowaniu maksymalnie 5.000 zł nie 
więcej niż 20 % kwoty przy czym dofinansowanie może obejmować 
jedynie organizacje z terenu powiatu lęborskiego. 

/5 głosów za/ 
 

Członek Zarządu p. Tomasz Tutak zwrócił uwagę, iż należy 

przeznaczyć kwotę 1.000 zł na rozpropagowanie programów 
profilaktycznych, gdyż w tej chwili jest zbyt mało informacji na ten temat. 

 
Naczelnik Wydziału poinformowała, iż nie otrzymano dofinansowania                      
z Ministerstwa Edukacji Narodowej na prowadzenie zajęć pozalekcyjnych.  

Zarząd wyraził zgodę, aby  do końca roku 2008 w ramach zajęć 
pozalekcyjnych przeznaczyć po 1 godzinie na zajęcia matematyki, o ile nie 

spowoduje to przeszkód formalnych w kwestii umów z nauczycielami. 
Natomiast od lutego 2009 r. zwiększyć zajęcia pozalekcyjne o 1 godzinę 
zajęć z matematyki w II klasach liceum oraz w III klasach technikum. 

/3 glosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 
 

Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował, iż Dyrektor Zespołu  

Szkół Mechaniczno- Informatycznych p. Ryszard Rozwadowski wystąpił              
z wnioskiem o wydanie opinii  związanej z powołaniem kierownika 

szkolenia praktycznego. Z arkusza organizacyjnego wynika, iż Dyrektor 
powołał kierownika bez opinii wydanej przez Zarząd. W związku z tym 
Wicestarosta w imieniu Zarządu wezwał Dyrektora do doprowadzenia 

sytuacji w szkole do zgodności z prawem. 
Zarząd przyjął informację. Po otrzymaniu wyjaśnienia od dyrektora należy  

przekazać Zarządowi. 
 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 
1) pismo Dyrektora SPS ZOZ p. Andrzeja Sapińskiego o wyrażenie zgody na 

przeprowadzenie postępowania w trybie zapytania o cenę w celu 

dokonania wyboru podmiotu gospodarczego na badanie sprawozdania 
finansowego SPS ZOZ w Lęborku za rok 2008. 

Zarząd postanowił powierzyć Dyrektorowi SPS ZOZ dokonanie wyboru 
podmiotu do badania sprawozdania finansowego SPS ZOZ w Lęborku za 
rok 2008 zgodnie z ustawa Prawo zamówień publicznych w trybie 

zapytania o cenę.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 
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 Ad 3) 
 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik poinformowała, iż zwiększone środki  
z MEN z tytułu subwencji oświatowej 0,6 % rezerwy z tytułu wyposażenia 
szkół i placówek dla Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 1 (8.832,57 zł) 

oraz Młodzieżowego Domu Kultury (14.746,84 zł) zostały pozostawione                  
w rezerwie oświatowej. 

Zarząd przyjął informację. 
 
Ad 4) 

 
Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 113/2008 został 

przyjęty bez uwag. 
 
Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:  
Żaneta Płotka 


